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V nedeľu 18. apríla 2010  obec Partizánska 
Ľupča zažila jeden z prvých krásnych - jarných 
dní. Ale nielen to. V popoludňajších hodinách sa 
zišli pred kultúrnym domom hasiči, 
predstavenstvo obce, predstavitelia cirkví 
a ostatní spoluobčania, ktorí potleskom privítali 
podpredsedu vlády a ministra vnútra Róberta 
Kaliňáka a predsedu Žilinského samosprávneho 
kraja Juraja Blanára, ktorí osobne priviezli nové 
zásahové vozidlo pre miestnych hasičov. Potlesk 
patril aj hosťom z okresu a kraja, ktorí poctili 
obec svojou účasťou.   

Pre obec je to veľká pocta, povedal starosta obce 
Ľubomír Frič vo svojom príhovore a pokračoval, 
o to väčšia, pretože tento vzácny dar prišiel práve 
v čase, keď sa celý dobrovoľný hasičský zbor 
pripravoval na oslavy 130. výročia jeho 
založenia. Tie sa uskutočnili 26. júna 2010. Obec  
si váži tejto pocty, pretože  už dávno neprivítala 
na svojej pôde toľko vzácnych hostí. Ťažko sa 
hľadali slová vďaky, ale úsmevy všetkých 
prítomných svedčili o tom, že sú šťastní. Po 
slávnostných príhovoroch farári oboch cirkví 
posvätili hasičskú techniku a minister pokrstil 
nové zásahové vozidlo prúdom šampanského. 
Nakoniec sa všetci podpísali do pamätných kníh 
a prijali pozvanie na malé občerstvenie. Bolo im 
ľúto, že musia ísť ďalej, pretože týmto darom šli 
potešiť aj iných hasičov. Čo dodať nakoniec? Aby to nebola posledná návšteva, aby ich bolo čo 
najviac a samozrejme, ĎAKUJEME. A na záver ešte jedno želanie, aby ľupčianski hasiči využívali 
toto vozidlo len pri prezentovaní sa na súťažiach, aby sa umiestňovali na popredných miestach,  a aby 
ho nemuseli  využívať pri hasení skutočných požiarov.     
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Určite nám všetkým „pomáhal“ aj 
svätý Florián,  aby sme za krátku 
dobu mohli uvidieť dielo – 
zrekonštruovanú hasičskú 
zbrojnicu. Bolo až radosťou 
pozerať sa na to, ako z ošarpanej, 
starej budovy pod rukami 
robotníkov vyrástla 
reprezentatívna budova. Všetci asi 
uznáme, že finančné prostriedky, 
ktoré sme dostali z eurofondov boli 
investované naozaj dobre 
a samozrejme uznanie patrí firme, 
ktorá budovu rekonštruovala vo 
veľkom predstihu. Veď stavba bola 
za pár mesiacov hotová aj napriek 
tomu, že plánovaná kolaudácia 
mala byť až v roku 2011. Sme radi, 
že aj slávnostné otvorenie 
hasičskej  zbrojnice umocnilo 
významný sviatok 130. výročie 
založenia Dobrovoľného 
hasičského zboru v Partizánskej 
Ľupči.                           r.r. 

 
Obec na rekonštrukciu hasičskej zbrojnice  

získala nenávratný finančný príspevok  
vo výške 355 250 € /10.702 261 Sk/ 



V Partizánskej Ľupči sme si pripomenuli 130. 
výročie založenia Dobrovoľného hasičského 
zboru.  
Oslavy sa začali v poslednú júnovú sobotu 
ekumenickou bohoslužbou v rímskokatolíckom 
kostole sv. Matúša, kde miestni farári vysvätili 
sochu sv. Floriána a novú, vyšívanú hasičskú 
zástavu. Hasičom ju daroval Pavol Kráľ, sochu 
Floriána vyrezali Ľubomír Šida a Félix Bartík. Je 
z lipového dreva a meria asi 70 centimetrov.  
Z kostola sa vybral sprievod k novej hasičskej 
zbrojnici. Obec na ňu získala finančné prostriedky 
z Európskej únie. Pásku pri vchode prestrihol 
Ľubomír Frič, Drahoslava Števková a Milan 
Trstenský. Stará zbrojnica bola z kameňa a vošlo 
sa do nej iba jedno auto. Do novej sa zmestia 
všetky tri. Okrem Avie majú Tatru, ktorú kúpila 
obec a Iveco Daily, ktoré im nedávno priviezol 
minister.  
Celestín Vajda má hasičinu v krvi 
Na námestí odovzdali hasičom mnohé ocenenia za 

ich prácu. Najväčšou zásluhou na 
tom, že DHZ v Partizánskej Ľupči 
je v takej dobrej kondícii, má 
Celestín Vajda. Už tridsaťtri 
rokov je jeho veliteľom a všetci 
tvrdia, že hasičinu má doslova 
v krvi. Starosta Ľ. Frič ocenil jeho 
veľký podiel na rozvoji hasičstva 
a odovzdal mu ďakovnú plaketu obce. Celestín Vajda 
venuje hasičine všetok svoj voľný čas, často aj na úkor 
rodiny. Stará sa o chod hasičského zboru, techniku, 
trénuje ich, chodieva s nimi na súťaže. Hlavne jeho 
zásluhou dosahovali a dosahujú ľupčianski hasiči na 
súťažiach výborné výsledky. Svedčí o tom bohatá 
zbierka trofejí, ktoré vystavili v kultúrnom dome. 
Najväčší pohár získala vlani na súťaži Železný hasič 
dvojica Pavel Vajda a Tomáš Pepucha. Potvrdilo sa, že 
jablko nepadá ďaleko od stromu, lebo Pavel Vajda je 
synom Celestína Vajdu a jeho vnuk Matúš je 
Plameňákom. Plameňáci sú najmladšie hasičské družstvo 
a tento rok zvíťazili v okresnom kole Hry Plameň. 
Detské družstvá sú v Partizánskej Ľupči až dve – 
chlapčenské a dievčenské. Okrem nich majú aj 

dorastenecké a mužské družstvo. Spolu má zbor 
v Partizánskej Ľupči 77 členov.  
V požiarnom útoku súťažilo pätnásť družstiev.  
Na oslavách v Ľupči boli aj hasiči z okolia 
a družobných obcí Slovenská Ľupča a Važany nad 
Litavou. Súťažili aj v požiarnom útoku, v ktorom si 
zmeralo sily až pätnásť mužských, ženských 
a detských družstiev. Najviac sa darilo hasičom 
z Iľanova, Trsteného a domácim, ale zahanbiť sa 
nedali ani hasiči z Vlách, Vlašiek, Krmeša, 
Bobrovčeka či Liptovských Sliačov.  

Slávnostné vysvätenie zástavy,      
ktorú daroval Pavol Kráľ 

z Liptovských Sliačov 
 
Osobný príhovor  Pavla Kráľa 
k hasičom z Part. Ľupče 

Alojz Migas a Stanislav Macák držia slávnostnú stráž 
pri soche sv. Floriána 

Aj nežné pohlavie ukázalo, že dokáže byť 
v rýchlom nasadení 



Zraneného vyslobodili, auto uhasili 
Veľkú pozornosť pútalo vyslobodzovanie zraneného, ktorý 
bol zakliesnený v aute. Na prvý pohľad nejavil známky 
života a vyzeral, ako keby naozaj nabúral. Ale to bol iba 
dobre zamaskovaný a pomaľovaný Richard Klimáček, ktorý 
sa dobrovoľne podujal na úlohu figuranta. Z auta ho 
vystrihovali hydraulickými nožnicami a motorovou 
rozbrusovačkou členovia Hasičského a záchranného zboru 
z Liptovského Mikuláša. Keď sa im to podarilo, naložili ho 

na nosidlá a odovzdali zdravotníkom. Po ukážke 
vyslobodzovania nasledovala ukážka hasenia. 
K horiacemu autu vyštartovali ľupčianski hasiči 
na novom Ivecu, mikulášski na Mercedese 
a uhasili ho. „To bolo lepšie ako v akčnom 
filme,“ skonštatoval jeden z prizerajúcich sa 
chlapcov.  
Domček, ktorý nikdy nezhorí 
Pre deti pripravili organizátori množstvo hier 
a súťaží. Džeberovkami /hasičskými pumpami/ 
hasili napríklad domček, ktorý nikdy nezhorí. 
Horelo iba to, čo bolo v ňom.  
Domček z nehorľavého materiálu slúži ako  
 

z Liptovských Sliačov. Deti sa mohli vyšantiť aj 
v hasičskej pene, vyskákať na nafukovacom hrade 
a schladiť zmrzlinou. Zaslúžili si ju najmä žiaci 
miestnej základnej a materskej školy, ktorí 
predviedli predpoludním pekný kultúrny program. 
Vystúpili v ňom aj mažoretky, zahrala ľudová 
muzika Stanislava Luptáka a hudobná skupina 
Mince vo fontáne.  
Oslavy 130. výročia založenia DHZ vyvrcholili 
hasičskou zábavou s bohatou tombolou. Prvá cena, 
mikrovlnná rúra zostala doma, ale väčšinu cien si 
odniesli hostia z družobnej Slovenskej Ľupče. Na 
slávnosti bol aj jej starosta Peter Lakomčík 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Ľupčianski hasiči 
 

Tí ľupčianski hasiči, 
tí sa nikdy nevzdajú, 

oheň oni uhasia, 
bezpečie nám dodajú. 

 
Od večera do rána, 
siréna im vyzváňa. 

Hasiť – to je veľká námaha, 
hasič oheň odháňa. 

 
130- krát sme sa stretli tu, 

aby sme si oslávili 
dobrú prácu hasičskú. 

(L. Kamhalová, D. Dvorská, 
M. Tholtová) 

 
Ľupčianski hasiči 

šmýkajú sa po tyči. 
Postavili zbrojnicu 

a kúpili hadicu. 
 

Ľupčianski hasiči 
už nejazdia na 

moskviči. 
Nikdy sa nevzdajú 

a oheň zdolajú. 
 

Oheň treba hasiť 
a nie šunky kvasiť. 
Keď zahúka siréna, 

oheň rýchlo zhasína. 
 
E. Masiarik, Š. Obrcian, 

L. Kamhal 

Profesionálni hasiči z Liptovského Mikuláša v adrenalínovej situácii 
 

.... konečne zábava ako sa patrí pre naše deti 

Starosta obce Ľubomír Frič s radosťou víta starostu družobnej obce 
Slovenská Ľupča Ing. Petra Lakomčíka 

Slávnostné odovzdávanie ocenení najmladšej 
generácii DHZ v Partizánskej Ľupči 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Guláš tento rok na blate... 
Všetko sa to konalo 5.6. 2010. Ani mokrý terén nás neodradil, aby sme uskutočnili už 3.ročník „Súťaže vo 
varení gulášu“. Tento rok sa prihlásilo do súťaže 7 družstiev a to: 
1. Bastion-z Bratislavy (Miško a Lajko), 2. Snehulienka a dvaja gulášnici (rodinka Tuturová z Laziska) 
3.  SaS - z Liptovského Mikuláša(p.Jurčo s rodinou), 4. OB. FUTBAL. KLUB – Part. Ľupča, 5. SZTP – 
Part. Ľupča, 6. Rybársky zväz - Part.Ľupča, 7. ČK – Part.Ľupča. Nechýbala nám dobrá nálada, bohatá 
tombola ako každý rok. Aj to slniečko sa nakoniec na nás usmievalo po celý deň. Porota ohodnotila za 
najlepší guláš ten, ktorý navarili naše dievčatá  z ČK- p. Helenka Jungová, Zlatka Gulášiová a Anička 
Gašincová. Ako strieborní  skončili SaS Lipt. Mikuláš p. Jurčo s rodinkou a na bronzovom mieste sa 
umiestnili Tuturovci z Laziska. Vďaka sponzorom, ktorých zabezpečil výbor ČK pod vedením predsedníčky 
Anny Pavellovej sme mali bohatú tombolu. O jej predaj sa postarali pp. Zlatka Chalupková a Anna 
Sokolová. Svojim spôsobom boli všetky guláše dobré, lebo sa snažili všetci súťažiaci a prázdne kotlíky 
svedčili o ich kvalite. Tešíme sa (možno) aj na budúci rok, ale to závisí len na Vás... 
Všetkým vyslovujeme  ĎAKUJEME!!!                       Za výbor MS-SČK- tajomníčka Daša Adamčiaková 

 



 
 
Tohto roku, 21. júla, sme si pripomenuli 130. výročie 
narodenia jednej z najvýznamnejších osobností novodobých 
slovenských dejín – Milana Rastislava Štefánika. Len malá 
hŕstka občanov nezabudla  a uctila si  tento významný deň 
položením venca, príhovorom a kultúrnym pásmom žiakov 
miestnej školy.   
Stručnú, zložitú, ale morálne a ľudsky čistú charakteristiku 
osobnosti M.R.Štefánika sme uverejnili v druhom čísle 
Nového slova Partizánskej Ľupče v minulom roku. Aby sme si 
dokreslili obraz o tomto neúnavnom bojovníkovi za právo na 
svojbytnosť a nezávislosť Slovákov, chcem poukázať na 
niektoré jeho ešte aj dnes aktuálne výroky a ich odkaz dnešku. 
Jeho myšlienky nasvedčujú, že to bol človek inteligentný, 
mimoriadne citlivý, čestný a spravodlivý.  
Aký je Štefánikov odkaz dnešku? 
M.R.Štefánik bol odporca a kritik politických rozporov 
a hádok, upredňostňoval rokovania, argumentáciu, fakty 
a ústretovosť. Dokázal sa povzniesť nad malichernosťami 
života, nad prejavmi závisti, neprajnosti i ďalších neduhov 
v medziľudských vzťahoch. Podľa neho „ demokracia, to 
znamená myslieť skôr než jednať – či kým nepoškodzuješ 
blížneho, rodinu, národ, spoločnosť. To znamená opanovať 
svoje emócie, nie rozprávať, ale problém riešiť“. 
M.R. Štefánik sa neobával ťažkostí života. Musel sa prebíjať 

už ako študent v maďarských školách, musel sa prebíjať ako vedec pri získavaní nových poznatkov, prebíjal sa 
ako vojak, aj keď so zreteľom na svoj zdravotný stav mohol žiť niekde v pohode zázemia. Prebíjal sa aj ako 
diplomat a politik, keď musel používať veľa argumentov, bystrosť a vytrvalosť na to, aby jeho prosba „ pomôžte 
mi oslobodiť môj národ“  nebola len prosbou bez vlastného pričinenia. V čase hľadania orientácie vznikajúceho 
československého štátu Štefánik konštatoval: „Nech si každý uvedomí, že kým sa neoslobodí od sebectva, nie je 
schopný bojovať za našu spoločnú vec. Nemôže byť čisté telo v špinavej košeli. Ak sa chceme osamostatniť, 
musíme sa najprv prejaviť mravným a duševným pokrokom“. V súvislosti s týmto pohľadom je potrebné 
zdôrazňovať, aby ľudia našli k sebe ústretové cesty a nehľadali spôsoby ako iného využiť, oklamať a zneužiť na 
vlastné ciele. Hovoril: „hromadenie majetku je škodlivé a nemravné“.  Sám svoje sily a materiálne prostriedky 
venoval na poznanie a na službu ľuďom. Je starou pravdou, že kto si zachová krásu duše, nikdy sa nebude cítiť 
nešťastným.   
Podľa M. R. Štefánika : „ ak si občas 
uvedomíme, že hrešíme, tento cenný 
poznatok nám slúži najviac ku 
konštatovaniu našej nedokonalosti, avšak 
skoro nikdy k náprave. Mnohé veci sú 
problémy, ktoré mi rozochvievajú rozum, 
avšak cit a logika mi vravieva, že problém, 
skutočný problém je len jeden – mravným 
zdokonaľovaním uviesť indivídum do 
súladu  s nekonečnosťou pre uspokojenie 
srdca a pre blaho spoločnosti“. Pre ľudí 
pevného predsavzatia, charakteru 
a vytrvalosti niet nemožnosti. Vedenie 
spoločnosti /aj kolektívov/ znamená 
každodenný kontakt s problémami ľudí, ich 
hľadanie, riešenie a odstraňovanie. 
Skutočnosť nás presviedča, že občan je síce 
teoreticky nositeľom štátnosti, ale prakticky 
zvolení zástupcovia ľudí si vlastné zvolenie 
zamieňajú za vyvolenie. A občan nesie 
bremeno ich omylov, nezodpovedných 
rozhodnutí na svojich pleciach. Len 
spokojnosť a šťastie ľudí, ktorí ho zvolili by 

Predseda Zväzu protifašistických bojovníkov 
Miroslav Mrázik spoločne s členkou Gizelou 

Matulovou položili veniec k pamätníku. 

Život a dielo M.R.Štefánika približili zaujímavým spôsobom 
aj Veronika Hladišová a Ivana Kráľová 



malo byť jeho prvoradou úlohou. Je potrebné zvýrazniť aj Štefánikovu myšlienku o význame a zmysle pravdy. 
Túto chápal ako svoju životnú súputničku a vzor, hovoriac: „Aký som, taký som, zostanem vždy svoj, verný 
kultu pravdy, krásy a energie ... Pravda zvíťazí len vtedy, ale určite len vtedy, keď má energických obhajcov. 
Milujem pravdu nielen z mravného stanoviska, ale aj ako matematik. Ako priama čiara je najkratším 
spojením dvoch bodov, tak pravda je najkratšou cestou na uskutočnenie našich predstáv“. Táto myšlienka je 
trvale platná a aj sám ju dôsledne dodržiaval, lebo pravde veril, pravde žil a pravdu bránil.  
Štefánik sa zaoberal aj úlohou a poslaním vedy a slovenskej inteligencie. Tu je jeho výrok : „Žijeme príliš 
jednostranne politike. A keby aspoň to bola politika. Chýba tu národné svedomie, tribunál mravnosti, jasný 
génius vedy ... mne veda značí organizáciu, poctivú snahu lúštiť hádanku existencie, dať maximum obsahu 
nášho života. Vedecký kruh na Slovensku mal by i špeciálny význam. Stal by sa prirodzeným gravitačným 
bodom, kostrou národa, bol by aj spojivom medzi nami a širokým intelektuálnym svetom“. Štefánik už vtedy 
vedel, že pre napredovanie a vývin spoločnosti je kvalitné vzdelanie a výchova tým najvýznamnejším 
a najdôležitejším pokrokom. Aj súčasné vybavenie škôl a ohodnotenie a spoločenské uznávanie učiteľa je 
nedostatočné. Nemôžu to byť len predsavzatia, že do školstva budeme investovať vtedy, keď to dovolí 
ekonomická situácia. Ale veď  ekonomiku môžu dopredu posunúť len kvalifikovaní, vzdelaní a na morálnej 
úrovni ľudia – teda školou dobre pripravení. Preto je potrebné do školstva investovať oveľa viac, ako do armády, 
polície, justície, či do iných silových zložiek štátu, lebo vieme, že efektívnejšie je vzdelanie a výchova, ako 
ústavná alebo väzenská prevýchova a náprava.  
Pre každého z nás by mal byť životným krédom a príkladom Štefánikov výrok: „Bojím sa, že môj ďalší život 
podobať sa bude nebeským telesám, ktoré sa úžasnou rýchlosťou rútia z všehomúra, leskom svojim očarúvajú 
pozorovateľov a v podstate sú len mŕtve, stuhlé balvany, bez stopy života“. 
Ľudia boli vždy v prvoradom záujme M.R. Štefánika. Išiel do neistoty a problémov, namiesto toho, aby si 
budoval zázemie a využíval plody svojej odbojovej činnosti v prospech vlastného zabezpečenia a budúcnosti. 
Bol človekom s veľkou morálnou silou a charakterom, charizmou i prínosom a tieto kvality obetoval službe 
verejnosti a svojmu národu. Preto si zaslúži našu úctu a uznanie.         Miroslav Mrázik, predseda ZO ZPB 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Začiatkom mesiaca júna navštívila 
našu obec delegácia odbojárov 
združených v Klube českého pohraničia, 
ako aj zástupcov Základnej organizácie 
Slovenského zväzu protifašistických 
bojovníkov z Prešovského kraja.  

Záujem o našu obec bol z dôvodu, 
že v našej obci je päť padlých vojakov – 
aspirantov, ktorí zomreli pri 
prenasledovaní a likvidácii ukrajinských 
benderovských skupín po 2. svetovej 
vojne. Ich pamiatku si uctili položením 
venca pri miestnom pamätníku padlých.  
Obecný úrad v spolupráci s miestnou 
organizáciou protifašistických 
bojovníkov a miestnych farárov im pri 
tejto príležitosti umožnil návštevu našich 
pamätihodností a to dvoch našich 
kostolov. 
                                    

Miroslav Mrázik 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Koniec školského roka je pre nás časom žatvy, zberu úrody.  Aj tento školský rok bol pre mnohých z nás výnimočný. Prváci sa 
naučili základné poznatky dôležité pre ich ďalšie vzdelávanie. Pre deviatakov bol tento školský rok tiež rozhodujúci, absolvovali 
monitor, prijímacie skúšky na stredné školy a samozrejme budú sa s nami lúčiť, pretože tento rok bol na našej škole ich posledný. 
V tomto školskom roku našu školu navštevovalo 125 žiakov v základnej škole a 39 detí v materskej škole. Na škole vyučovalo 12 
kvalifikovaných pedagógov, asistent učiteľa, školský psychológ a vychovávateľka. 
  MŠ: 1. trieda: Bc. Mariana Šavrnochová, Milota Mydielková 
 2. trieda: Anna Beňová 
V dopoludňajších hodinách pracovali 2 oddelenia a popoludní jedno oddelenie. V prípade potreby v popoludňajších hodinách. 
vypomáhala p. Katarína Bellová. 

1. ročník: Mgr. Michaela Radúchová , počítačový krúžok pre 3. a 4. ročník 
2. ročník: Mgr. Anna Ganobjaková, krúžok: Z rozprávky do rozprávky 
3. ročník: Mgr. Rastislav Slovík, Skautský krúžok 
4. ročník: Mgr. Slavomíra Bencúrová, Tanečný krúžok pre I. stupeň 
5. ročník: Mgr. Lenka Lešová, Počítačový krúžok pre II. stupeň, Inf, M, Geo 
6. ročník: Mgr. Iveta Jungová, Pohybové hry; SJL, TV, AJ 
7. ročník: Ing. Mária Bočeková, Krúžok šikovných rúk; F, CH, TCHV 
8. ročník: Mgr. Zuzana Kochlicová, Mažoretky, Tanečný krúžok; PR, TV, špeciálny pedagóg 
9. ročník: Mgr. Oľga Kraľovanská, Šikovné ruky; NJ, OBV, VV 

Mgr. Michaela Turčanová, SLJ, HV, OBV 
Riaditeľka: Mgr. Malvína Zvarová, D 
Zástupkyňa: Mgr. Janka Vitálišová, M 
Nepedagogickí zamestnanci:  
Školská jedáleň: Zuzana Polóniová, Iveta Boháčiková, Emília Procházková 
Upratovačky: Janka Bartíková, Jana Chalupková, Mária Petercová 
Školník: Dušan Sklenár 
Kurič: Jozef Hálka 
Výchovno- vzdelávacie výsledky: 
V tomto školskom roku prospelo 123 žiakov, 2 neprospeli, bola im povolená opravná skúška. S vyznamenaním prospelo 29 
žiakov, veľmi dobre prospelo 28 žiakov, prospelo 66 žiakov. Znížená známka zo správania na II. stupeň bola jedna. 
Monitor  - 9 - matematika: 87,9%, slovenský jazyk a literatúra: 80,8%. Priemerná úspešnosť v rámci celoslovenského merania 
bola 60,1%,  matematika a 67,6% slovenský jazyk. 
Vo vyučovacom procese sme aj v tomto školskom roku využívali nové formy učenia – projektové vyučovanie, zážitkové 
učenie, IKT. Pracovali sme podľa školských vzdelávacích programov. V prvom a druhom ročníku podľa programu: „Brány 
jazykov otvorené, matematikou podoprené“ a v piatom a šiestom ročníku „Škola v regióne, región v škole“. Talentovaní žiaci 
našej školy sa zúčastnili viacerých súťaží a olympiád. V okresných kolách súťaže Slávik Slovenska a Hviezdoslavov Kubín 
obsadil náš žiak Radovan Toček II. miesto. V okresnom kole súťaže História ČSR žiaci deviateho ročníka obsadili I. miesto, 
v zložení: Kristína Vitálišová, Michaela Tholtová a Šimon Obrcian. V súťaži Na bicykli bezpečne žiaci 5. a 6 ročníka obsadili 
v OK 5. miesto.  Na biologickej olympiáde obsadili žiaci 4. ročníka 6. a 7. miesto. V tomto školskom roku sme zorganizovali 
pre žiakov tieto akcie: Týždeň srdca, Nápojový deň, Šalátový deň, Pijem zdravú vodu, nápoj z vodovodu, Deň výživy, Čajová 
čitáreň, Deň Zeme, Deň bez tabaku. Kultúrno-spoločenské aktivity školy: Remeselnícky jarmok, Vianočný koncert, Deň 
matiek, Benefičný ples, Juniáles, Oslavy 130. výročia dobrovoľného hasičského zboru. Práca na projektoch: Zdravá škola, 
Otvorená škola Infovek, Otvorená škola športu – v rámci tohto projektu sa konalo každý pondelok a stredu cvičenie na fit 
loptách a aerobic. Vylepšili sme aj materiálno-technické podmienky školy zriadením druhej novej počítačovej učebne so 16 
počítačmi, v šiestich triedach sme vymenili umývadlá, dlažbu a obklad, zakúpili sme nové basketbalové koše a stojany, 
plazmový televízor a nástenné mapy na jednotlivé predmety. Tieto aktivity by neboli možné bez aktívnej spolupráce a 
finančnej pomoci s Radou rodičov, za čo im patrí poďakovanie. Všetkým žiakom, pedagógom, pracovníkom školy aj rodičom 
prajem príjemné prežitie nastávajúcich letných prázdnin. Veľa príjemných chvíľ strávených so svojimi najbližšími.  

         Mgr. Malvína Zvarová, riaditeľka  

Skončil  sa školský rok... 
Brány školy sa zatvorili tento školský rok 30. júna. 
Určite sa na každej tvári zjavil úsmev a teplý vánok nás 
bude pozývať na prázdninové dobrodružstvá.  Pamätáte 
si ako sme prekračovali prah tohto školského roku na 
začiatku? Ako keby švihnutím zázračného prútika sme 
sa ocitli na jeho konci. Ale určite tento rok veľa 
znamenal pre prvákov a pre deviatkov. Niektorí sa 
lúčili a niektorí sa tešili z nového začiatku.   

Deviatkom  želáme veľa úspechov na nových 
stredných školách a priaznivý vietor  na ceste životom.  



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Vážení spoluobčania, aj tento školský rok 2009/2010 veľmi rýchlo uplynul a my máme opäť možnosť sa 

obzrieť späť  a zamyslieť sa nad tým, aké pozitíva i negatíva nám priniesol. 
Pri tejto príležitosti by som rada v prvom rade poďakovala všetkým ochotným a dobrým ľuďom počnúc 

rodičmi žiakov základnej a materskej školy, vedeniu školy, pedagogickým i nepedagogickým pracovníkom školy, 
priateľom školy, vedeniu obce, obecnému zastupiteľstvu, podnikateľským subjektom v obci, všetkým sponzorom  za 
akúkoľvek pomoc, finančný príspevok, sponzorský dar,  podporu, povzbudenie, pozitívnu myšlienku.  

Ako každý rok, aj teraz sme sa pri príprave akcií pre naše deti pasovali s finančnými problémami, kde sme však 
vždy našli ochotných sponzorov. Smutnejšie je, že keď bola potrebná pomoc od rodičov, našli sa aj takí, ktorí ruku k 
dielu nepriložili, akoby ich deti tunajšiu školu ani nenavštevovali. Preto si opakovane dovoľujem vyzdvihnúť prácu 
Vás, ktorí hoci aj na úkor svojej dovolenky, či súkromného voľna ste sa zapojili a pomohli. Vďaka Vašej pomoci sme 
mohli zakúpiť stoly a stoličky do novej multimediálnej učebne, pripraviť deťom Katarínsku diskotéku, Stretnutie 
s Mikulášom, či Maškarný bál. Takisto z výťažku z Benefičného plesu a Juniálesu boli deti ocenené knižnými 
odmenami za prospech a reprezentáciu školy, sponzorovali sme množstvo koncertov a vystúpení, na ktoré by sa mnohé 
deti mimo obce nedostali.   Z Vašich príspevkov 2% daní plánujeme zakúpiť nové vybavenie do MŠ, nakoľko staré 
stoličky si pamätajú ešte našu generáciu a nevyhovujú už súčasným štandardom.    
Všetci rodičia si prajeme, aby naše deti vyrastali v kultúrnom prostredí, aby mali možnosť sa vzdelávať a rozširovať si 
svoj obzor s čo najmodernejšími pomôckami, avšak všetci si musíme uvedomiť, že v súčasnej situácii sme to práve my, 
ktorí im musíme pomôcť, nehľadať výhovorky a argumenty, veď aj svojim postojom k dobrovoľnej pomoci dávame 
svojim deťom vzor a máme im byť príkladom. 

Preto Vám, mojim spolubojovníkom  ešte raz z celého srdca ďakujem za uplynulý školský rok a verím, že ten 
ďalší bude zas o kúsok lepší, vydarenejší, krajší.  

Prajem Vám pokojné prežitie prázdnin, načerpajte veľa sily, chuti a energie, aby sme zas mali v budúcom 
školskom roku čo rozdávať.                                         Mgr. Lucia Záchejová, predseda rodičovského združenia 

    
Dňa 31. 5. 2010 sa konalo 
popoludnie bez tabaku. Toto hravé 
popoludnie zorganizovala p. uč. 
Kochlicová, ktorej pomáhala p. 
uč. Jungová.  
Bolo určené žiakom 2. stupňa. Náhodne 
sme sa rozdelili do skupín podľa 
vytiahnutého papierika s číslom. Každá 
skupina mala príznačný názov, napríklad 
Tabakovci, Mariškovi, Fuj cigareta a iné. 
Pani učiteľka Kochlicová pre nás 
pripravila poučnú prezentáciu o tom, ako 
nezačať fajčiť a aké následky má fajčenie 
pre ľudský organizmus a naše zdravie. 
Prvá disciplína bola taká, že sme museli 
napísať čo najviac slov súvisiacich 
s fajčením. Potom bol kvíz s otázkami 
z prezentácie. Takisto sme skladali citáty 
a snažili sa uhádnuť známe filmové 
postavy, ktoré si neodpustia cigaretku. 
Bolo to super a veľmi sa nám páčilo, keď 
sme sa učili tancovať. Bola to zábava, aj 
keď sme niekedy šli mimo rytmu. Všetci 
sme sa nasmiali a zabudli na niečo také, 
ako sú cigarety. A to bolo naším cieľom. 
Dúfame, že sa niečo podobné zorganizuje 
čoskoro! 
A ešte niečo. Dúfame, že 
nezačnete fajčiť a aj keď áno, tak 
rýchlo skončite! 
    L. Zvarová, J. Dobáková, S. Pethövá 

Od piatku 28. 5. do nedele 30. 5. 2010 
sme sa zúčastnili s pánom učiteľom Slovíkom na skautskom 
víkendovom tábore. Boli sme ubytovaní v Malatínoch na chate pani 
zástupkyne. Hneď v piatok po vybalení, sme sa zapojili do hier. Každá 
hra sa začínala vylúštením tajničky, ktorá bola zašifrovaná v Morseovej 
kvapôčkovej abecede. Väčšina tajničiek nebola pre nás ťažká. V noci 
z piatku na sobotu bola nočná hra. Za úlohu sme mali nazbierať sedem 
podpisov od trpaslíkov pre čarodejnicu a Snehulienku. Trpaslíci sa 
nám schovávali, strašili nás a vymýšľali pre nás nezmyselné úlohy. 
Nakoniec  sa nám všetkým podarilo aj napriek nástrahám trpaslíkov, 
pozbierať podpisy. V sobotu doobeda sme si vyskúšali ako je to loziť 
po stromoch, skákať vo dvojiciach a trojiciach. Taktiež sme zakladali 
a prenášali slávnostné ohne, ako pyramídu a pagodu. Poobede sme 
poznávali niektoré druhy liečivých rastlín a zaplávali si aj v bazéne. 
V nedeľu doobeda sme si zahrali zaujímavý futbalový turnaj so 
sviečkami v rukách. Trvalo nám dosť dlho, pokiaľ sme sa naučili 
poriadne behať po ihrisku so zapálenými sviečkami v rukách tak, aby 
nám nezhasli. Na tábore sme zažili veľa zábavy, hier a aj trochu strachu 
pri nočnej hre. Tešíme sa na ďalší tábor na budúci rok.  
                                                                          žiaci skautského krúžku 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Dňa 21. mája 2010 sme sa my (dievčatá ôsmeho a deviateho ročníka) 
z tanečného krúžku zúčastnili na detskej konferencii v Liptovskom Mikuláši. 
Na konferencii sa žiaci z mnohých škôl prezentovali vizitkami, výtvarnými 
prácami a programom k téme „Stop fajčeniu a nelátkovým závislostiam.“ 
Tento rok sa nám dostala tá česť otvoriť s mažoretkami konferenciu. Neskôr 
sme vystupovali s ďalším tancom k téme „závislosti na mobilných telefónoc 
h“. Mnoho iných žiakov predviedlo výborný výkon, ale my sme boli 
originálnejšie, čo ocenil aj pán psychológ, od ktorého sme dostali bonus – plné 
vrecko cukríkov. Naše vystúpenie ocenili aj mnohí ďalší účinkujúci veľkým 
potleskom.                            Denisa Dvorská 

 
22. apríl si všade vo svete 
pripomínajú ako Deň Zeme. 
Bolo to totiž práve 22. apríla v 
roku 1970, keď vedci, hlavne 
ekológovia v USA ovplyvnení 
fotografickými a telegrafickými 
snímkami z kozmu, 
dokumentujúcimi krehkosť a 
zraniteľnosť Zeme demonštračne 
vyzvali ku spoločnému, 
celosvetovému úsiliu za ochranu 
Zeme so všetkým, čo ju robí 
jedinečnou. 
Ani my sme sa nenechali 
zahanbiť a pokorili sme sa úcte 
našej „matičke Zeme“ . 
Pripravili sme projekty, ktoré 
volali po záchrane našej Zeme. 
Robili sme ich v skupinkách s  
učiteľmi (prezentáciu v Power 
Pointe, básničky, tajničky, 
pesničky, výrobky, ukážky 
a iné). Na záver po prezentácii 
každej skupiny sme sa po 
triedach vybrali vyzbierať 
odpadky po našej celej obci 

Prváci a druháci sa vybrali na plaváreň do 
Sojky. Aby sa netlačili v bazéniku, tak sa 
druháci vybrali o týždeň skôr. Potom 
svoje zážitky vyrozprávali prvákom, ktorí 
sa už nevedeli dočkať mokrého vzrušenia. 
Zažili tam kopec srandy a zábavy.  
 

Všetci vieme, na koho sa môžeme spoľahnúť od 
najútlejšieho detstva. Je to mama. Príroda nás obdarila 

inštinktom, ktorý nás k nej vedie, keď máme problémy, a 
jej dala „radar“, pomocou ktorého okamžite zistí, že sa 

necítime dobre. Mama spolu s nami prežíva našu radosť z 
úspechu, ale aj smútok zo sklamania. 

V nedeľu v kultúrnom dome sme usporiadali pre 
mamičky zaujímavý kultúrny program, ktorý nenechal 

ani jedno mamičkine oko suché. 

MAMIČKY OSLAVOVALI 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
V stredu 23. júna sa prvostupniari 
vybrali na školský výlet na najväčší 
hrad v strednej Európe, Spišský 
hrad a do ZOO v Spišskej Novej 
Vsi. Bol to výlet plný zaujímavostí. 
Počasie nám prialo a my sme si 
domov doniesli veľa zážitkov. 
 

V sobotu 19. júla sa uskutočnil v kultúrnom 
dome Juniáles. Učiteľky si pre žiakov 
pripravili rôzne zábavné súťaže, krúžok 
mažoretiek nám zatancoval pri výbornej 
hudbe a teplé párky a teplý čaj nás posilňovali  
ku tancu. Tancovalo sa do neskorých 
večerných hodín, pri ktorej hral DJ p. 
Bartánus.  

Keď  prvý krát náš obecný rozhlas  
vyhlásil, že sa bude tancovať v 
kultúrnom dome, prišlo až 50 dievčat 
a žien plných očakávaní, čo sa bude 
diať. Stalo sa tak na podnet naších 
aktívnych žienok, a sú to už 2 
mesiace čo pravidelne znie 
z kultúrneho domu  rezká hudba 
nielen v  štýle latino rytmov. 
Postupne sa vyprofilovala početná 
skupina dievčat a žien, ktoré si vždy 
prídu s veľkou chuťou zatancovať 
a zacvičiť zároveň. Naše stretnutia sú 
príjemne strávenými chvíľami 
v úžasnom kolektíve, kde vládne 
vynikajúca nálada. Nie je to len o 
tanci a cvičení, ale tiež o 
odreagovaní sa od každodenných 
povinností a starostí, o odbúravaní 
stresu, pri ktorom sa vyplavuje  
endorfín - hormón dobrej nálady a 
šťastia. A čo povedať na záver? 
 

Jednoduché a zábavné tanečné  cvičenie nielen vyformuje a posilní 
vaše telo, ale čo je dôležité, povznesie aj vášho ducha. Po malej 
prestávke v mesiaci august, budeme od septembra opäť 
pokračovať a roztancujeme to. Príďte medzi nás, vítaní ste  všetci 
bez ohľadu na vek, kondíciu, tanečné či  športové skúsenosti, 
najlepšie je presvedčiť sa na vlastné oči. Tešíme sa na Vás … 

Takto naháňajú kondičku naše mamičky, detičky a aj slečny ... 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

PETER -  PAVOL HUBY SEJÚ  
Donedávna toto porekadlo platilo, podľa toho sme sa riadili 
a do hory sme chodili len tak po chodníkoch a zvážniciach na 
túry. Sem – tam sme objavili nejaký ten hríb, ale s košíkom 
sme sa vybrali až keď prestali rásť májovky. A tohto roku ich 
bolo ozaj veľa.  
Nakoľko je teraz počasie nevyspytateľné, podarilo sa nám 
spolu s manželom nájsť už na Medarda /8.6./ prvé hríby 
a bolo ich 13 kusov a niekoľko májoviek. O dva dni sme boli 
zas a našli sme 16 kusov.  
Nechcem sa tým chváliť, ale každý hubár vie, o čom píšem, je 
to taká hubárska radosť, keď nájdeme tie prvé a povieme si 
„UŽ RASTÚ“.  Fotografia dokazuje, že je to pravda. Teraz 
naše vychádzky budú čoraz častejšie smerovať na Rumanec 
a okolie, pritom si človek úžasne oddýchne. A na tie svoje 
bolesti, ktoré nás v staršom veku mordujú nejako zabudne.  Ja 
dúfam, že ak nás nepostihne vážnejšia choroba, zážitkov 
z prírody bude dosť a prajem všetkým priateľom – hubárom 
pekné leto a jeseň.   Jolka Hegedúšová 

EVANJELICKÁ FARA  
V NOVOM ŠATE 

Po generálnej rekonštrukcii interiéru evanjelickej 
fary v Partizánskej Ľupči, ktorá bola ukončená 
slávnostnými Službami Božími 5. decembra minulého roku,  
sa koncom mája tohto roku cirkevný zbor pustil do celkovej 
obnovy exteriéru fary a farského dvora. Začiatkom roka 
som vypracoval projekt na opravu exteriéru fary, ktorý bol 
úspešný a z Evanjelickej cirkvi v Nemecku sme dostali 
finančnú podporu vo výške 10 000 eur. Koncom mája sme 
sa tak s Božou pomocou pustili do veľkého diela. Patronát 
nad rekonštrukčnými prácami si na svoje plecia vzal 
predseda stavebného výboru nášho Cirkevného zboru brat 
Ľubomír Tomčík. Opravu fasády od námestia nám 
realizovala firma STAVPAL s.r.o. ktorej majiteľ pán Teofil 
Hazucha nám pomohol i pri rekonštrukcii interiéru fary 
v minulom roku. Celá fasáda bola nanovo vystierkovaná, 
dorobené boli „šaubrány“ okolo okien a fasáda dostala nový 
náter. Zachované bolo pôvodné farebné prevedenie. 
Momentálne sa ešte dorába vstupná brána a za krátky čas 
bude na priečelí fary umiestnená pamätná tabula vďačnosti 
Pánu Bohu za požehnanie prác pri oprave fary.  

Opravu zadnej steny od dvora a podbránie sme 
realizovali svojpomocne. Stará omietka bola otlčená, 
a fasáda bola nanovo omietnutá a vymaľovaná. Boli 
spravené nové „štauplaty“ vydláždený balkón, dokončená 
bola elektroinštalácia, v podbráni a vo dvore bola položená 
zámková dlažba. Veľký kus práce bol urobený vo farskom 
dvore, ktorý bol asi najzanedbanejším dvorom v Ľupči. 
Rozobratá bola stará drevená „pajta“ a na jej mieste bol 
postavený veľký altánok s kozubom, ktorý bude slúžiť 
všetkým členom Cirkevného zboru. V súčasnosti sa 
opravujú „zadné stavy“ – garáž a maštaľ, ktoré boli staticky 
zabezpečené a dostanú novú strechu.  

Po desiatich mesiacoch môjho pôsobenia 
v Partizánskej Ľupči môžem konštatovať, že vďaka 
Božiemu požehnaniu a veľkej obetavosti tunajších 
veriacich sa urobil obrovský kus práce. Behom necelého 
roka sa z ľupčianskej fary stala jedna z najkrajších fár na 
Slovensku. Moje    obrovské    poďakovanie    patrí  
v prvom    rade  

 
Trojjedinému Pánu Bohu za Jeho pomoc, ochranu a požehnanie. 
S úctou a vďakou sa skláňam pred všetkými obetavými bratmi a 
sestrami, ktorí takmer 2 mesiace deň čo deň prichádzali na 
faru, aby pracovali a pomáhali. Z hĺbky srdca ďakujem všetkým 
ochotným ľuďom, ktorí akýmkoľvek spôsobom priložili ruku 
k dielu a zachránili jednu z najstarších fár na Slovensku – tú našu 
ľupčiansku 
 
Čo nás čaká v blízkej budúcnosti... 

V najbližších dňoch by sme sa mali pustiť do veľmi 
náročnej a rozsiahlej opravy nášho evanjelického chrámu 
Božieho v Partizánskej Ľupči. V prvom rade nás čaká oprava 
strechy a celková výmena strešnej krytiny na veži a chrámovej 
lodi. Ak Pán Boh požehná a zoženieme chýbajúce financie 
v pláne máme odvodnenie kostola a opravu fasády veže i celého 
chrámu. Taktiež nás čaká výmena bleskozvodu, oprava podláh 
a schodov vo veži a oprava oplotenia okolo chrámu. Všetky tieto 
opravy si vyžiadajú sumu takmer 135 000 Eur (4 000 000 SK). 
 Verím, že Hospodin sa prizná i k tomuto nášmu dielu 
a pomôže nám zachovať a skrášliť dedičstvo našich predkov. 
            Váš Pánu oddaný  Mgr. Ján Molčan, evanjelický kňaz          



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Kostolík z roku 1912,  zasvätený svätému 
Klementovi, patrónovi pôvodného 

 dreveného kostolíka. 

Takto sa spievalo na Jána 
v Sliačoch, keď sa dedinská mládež 
zišla na Skálí a oproti na Hôzdci. 
Večer zapálili vatry a spev sa niesol 
poľom. Bolo to krásne. Postupne si 
tento zvyk osvojila aj naša 
ľupčianska mládež a čo si pamätám, 
išli už v piatok na Rumanec 
nachystať a napíliť drevo 
a pripraviť aj štyri až päť metrovú 
vatru, ktorú potom na druhý deň 
v sobotu v noci zapálili a z dediny 
sme ju mohli ešte o druhej ráno 
vidieť ako dohára.  
Aj tohto roku, 26. júna sa  zišli na 
Magure mladé rodiny – Gašincovci, 
Koyšovci, Kubáňovci a Šturekovci 
už doobedu, aby pripravili drevo 
a večer o desiatej vatru zapálili. 
Mňa osobne toto veľmi teší, lebo 
kým sa nájdu takýto zanietení 
ľudia, bude tento zvyk pokračovať 
a Jánska vatra bude na Magure 
každý rok horieť.      Jolka Hegedúšová 

Obdivujeme ľudí,  ktorí vo svojom živote 
vybudujú  hodnotné dielo pre iných. Aj naši 
predkovia vybudovali v našej obci až  tri  
kostoly a štvrtý na Magurke. Určite ich to 
stálo nemalé úsilie, odriekania, osobnej 
obety a práce. Ale diela dokončili a postavili 
ich s láskou na "Cestu a slávu Božiu". 
Aj my sme začali opravovať horský kostolík 
na Magurke, ktorý oslávi na budúci rok sté  
narodeniny. Kostolík by mal dostať medenú 
strechu a žiarivý biely šat. Chceme poprosiť 
všetkých ľudí dobrej vôle, ktorí môžu 
pomôcť finančne, ale i svojimi modlitbami. 
Mnohí už pomohli a ich pomoc si veľmi 
vážim. Chcem sa im zo srdca poďakovať. Ak 
chcete môžete  sa aj Vy stať spolupatrónmi 
tohto kostolíka a pomôcť mu, aby neschátral 
a svoje narodeniny dôstojne oslávil.   

kontakt: 
www.partizanskalupca.com/Magurka/      
Tatra banka číslo účtu: 2626128814/1100 

  Michal Regec, miestny farár 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Začiatkom júla sa nezačali len prázdniny, ale 
začala sa aj prevádzka v novovybudovanom 
obchode firmy CBA Verex. Je to ďalšia 
služba pre našich spoluobčanov a pre štyri 
naše spoluobčianky je to veľká pracovná 
príležitosť. V prvý deň otvorenia zákazníci 
dostali vernostnú kartu s výhodami na nákup 
a prekvapením bol aj sladký darček, ktorý im 
ponúkali predstavitelia firmy CBA Verex. 
     r.r. 

 
ZO-SZTP pozýva svojich členov na „Športové hry“ spojené s posedením pri guláši, ktoré sa 

uskutočnia dňa 31.7.2010 o 10 hod v areáli ihriska, v našej obci. Budú pripravené súťaže, 
chutný guláš a bohatá tombola. Na všetkých sa teší výbor  SZTP. 

 

NARODILI SA 

Anna Rosinská 82 r.,  
Štefánia Obrcianová 66 r., 
Mária Lovaštíková 77 r. svoje ÁNO povedali 

Agata Bencová,  
Adam Kráľ, 

Veronika Švidroňová,  
Filip Hrdina, 

 

 

Ing. Daniel Lapčak – Ing. Zuzana Urbanová 
Ing. Ľubomír Madarás – Danka Kleinová 

Ing. Ladislav Hrdina – Ing. Katarína Hanuščáková 
Ján Hulec – Katarína Machová 
Marián Babic – Lucia Beňová 

Ing. Michal Beňo – Ing. Magdaléna Frackowiaková  

 
 

Dáva sa Vám na všeobecnú známosť, že sa blíži znovu významná udalosť!!! 
Jarmočné tamtamy už veselo bubnujú, prípravy na jarmok všetkým oznamujú. 

Každého, kto má chuť pomáhať, chceme osloviť a s dobrou radou a nápadom aj jarmok pripraviť. 
Chystajte znovu všetky remeselnícke výrobky, nech do povedomia vstúpia všetky cechy. 

Aj rôzne predmety, náradie a ručné práce žien, na výstave remesiel splnia svoj veľký cieľ. 
A aby bol každý nadmieru spokojný, pripraviť musíme aj program kultúrny. 

Obraciame sa aj na dobrých sponzorov, veď potešiť sa treba ja peknou tombolou. 
Nech jarmok prebehne všetkým k spokojnosti a privítame všetkých Vás, aj vzácnych hostí.  

Privítame všetkých, ktorí chcú pomôcť! 
Kontakt: Renáta Antolová – 0908 908 739, 044/5570755, e-mail: obec.part.lupca@stonline.sk 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Pri príležitosti 2. ročníka otvorenia Vinárne sa rozhodol jej majiteľ, Braňo Javorka, pripraviť pre obyvateľov obce 
zábavný deň ĽUPČA FEST 2010. Všetko to vypuklo v sobotu 10.7.2010 na pravé poludnie. Ako prvá vystúpila 
rocková skupina Mince vo Fontáne, po nich prišiel Senzus, na ktorý sa tešili hlavne tí starší. Urobili skvelú náladu a 
roztancovali aj niekoľko odvážlivcov. Keďže išlo všetko podľa plánu museli urobiť miesto pre ďalších účinkujúcich. 
A tými boli country skupina „PRAMENE“ z Lipt. Hrádku. Mnohí si dali zahrať aj na želanie. Zlatým klincom hlavne 
pre mladšie ročníky bol  ROBO MIKLA, finalista zo Superstar. Urobil skvelú šou a pred polnocou s poslednou 
piesňou odpálil aj narodeninový ohňostroj. Majiteľ ponúkal v stánkoch svojím zákazníkom občerstvenie ako aj chutnú 
pečenú klobásku, droby a pečienku. Zábava pokračovala s DJ do skorých ranných hodín. VINÁRNI  
GRATULUJEME a už sa tešíme o rok, s čím nás zase jej majiteľ prekvapí.                                          r.r. 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

OFK si chce udržať svoje pozície aj v novom súťažnom ročníku 2010/2011 
 
Naše A mužstvo skončilo v sezóne 2009/2010 v II. triede oblasti Liptovský Mikuláš- Ružomberok na 
peknom 6. mieste so ziskom 42 bodov a skóre 47 : 48. Lepšie výkony podávali hráči v jarnej časti až na 
zápas s Liptovskou Kokavou, keď naše mužstvo vyhrávalo už 3:0 a nakoniec náskok neudržalo a prehralo 
3:4.Najlepšími strelcami mužstva sú Ing. Michal Frič a Ing. Roman Kráľ, keď strelili po 8 gólov. V bránke 
podával dobré výkony Milan Záborský. Ostatní hráči podávali striedavé výkony. Treba vyzdvihnúť aj 
výkon hrajúceho trénera Richarda Kaciana, ktorý aj napriek slabšej tréningovej morálke hráčov mal 
trpezlivosť. V predposlednom kole v Hubovej mal smolu utrpel úraz, zlomeninu nohy.Do budúcnosti treba 
zlepšiť tréningovú morálku niektorých hráčov a presvedčiť mladých talentovaných futbalistov v našej obci, 
aby svoj talent využívali vo futbale a nie niekde inde. Do budúcej sezóny je potrebné posilniť mužstvo 
minimálne o 3 hráčov, aby sme mohli nadviazať na výkony a umiestnenie dosiahnuté v práve ukončenej 
sezóne, tak dôstojne reprezentovať OFK aj našu obec. V novom súťažnom ročníku bude naša I. trieda silná, 
nakoľko z I. triedy zostúpili mužstvá Iľanova, Podtúrne a Komjatnej a z III. Tried postúpili mužstvá Gálovi 
an a Liptovských Revúc. Z našej triedy zostúpili mužstvá Stankovian, Hrboltovej, Uhorskej Vsi 
a Vavrišova. Do I. triedy postúpilo mužstvo Bieleho Potoka. OFK v spolupráci s obecným úradom v našej 
obci sa snaží vytvárať pre hráčov dobré finančné a materiálno technické podmienky, čo u niektorých najmä 
mladých hráčov nenachádza tú správnu odozvu. Pokiaľ sa týka mužstva žiakov, v tejto kategórii sa naši 
žiačikovia len zohrávajú, treba im do nového ročníka zabezpečiť trénera a mať viac trpezlivosti. Bývalý 
tréner Roman Záchej odišiel do Ružomberka a do konca sezóny sa im venovali dvaja rodičia p. Šlachta 
z Malatín a p.Peter Urbanovič, za čo im patrí poďakovanie. Do novej sezóny ,ktorú začíname 8.8.2010 
doma zápasom s Podturňou je potrebné spraviť úpravu hracej plochy, opravy po vandaloch a ako už bolo 
spomenuté posilniť mužstvo. Poďakovanie je potrebné vysloviť Obecnému úradu v  Part.Ľupči, Lesnému 
komposesorátu ,pozemkové spoločenstvo Part.Ľupča, firme ECM-systéms Part. Ľupča, firme Potinger, 
Braňovi Javorkovi ,za poskytnuté finančné príspevky. Bokom neostáva ani výbor OFK, ktorého členovia sa 
snažia zabezpečiť tiež finančné príspevky najmä formou 2% z dane právnických a fyzických osôb, kde nám 
už tradične najviac prostriedkov zabezpečil p. Ing. Tomáš Repa a k nemu sa pridal aj Ing. Michal Frič, touto 
cestou im ďakujem. V neposlednom rade patrí poďakovanie aj hospodárovi Ladislavovi Gálfymu 
s manželkou, a priaznivcom nášho OFK, ktorí  chodia podporiť naše mužstvo nielen doma, ale aj na 
súperove ihriská. Dovoľte mi touto cestou zaželať Vám príjemný oddych na dovolenkách a popriať si 
navzájom veľa športových úspechov aj v novej sezóne.                                               Július Sokol, tajomník OFK 

Vo Vyšných Malatínach máme na predaj 5 veľmi pekných 
stavebných pozemkov. Územné rozhodnutie je ukončené. 

Pozemky majú veľkosť medzi 690 a 910 m2. Ľahký prístup 
k inžinierskym sieťam. 

Informácie: www.malatiny.sk, 0907133610, 0903480580  

NA PRENÁJOM – NA DLHÉ OBDOBIE 
Partizánska Ľupča č. 100 /druhý dom vedľa pošty/ - 2 spálne, veľká kúpelňa s vaňou a sprchou, pekná 
kuchyňa s obývacou izbou, terasa, bazén, uzavretá záhrada, poplach. Nájom: dohodou 
 
Malatíny – zrub Magura Village – 3 spálne, 2 kúpeľne  s vaňou alebo sprchou, pekná kuchyňa 
s obývacou izbou, krb, terasa, balkón, záhrada, internet, TV signál, poplach, kosenie trávy.  
Nájom 200 EUR/mesiac + energie. Informácie: 0907133610 
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